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Formøde vedr. ansættelse af distriksskoleleder 
Som tidligere varslet afholdes formøde med skolechef Vibeke Post. På mødet skal vi give in-put til 
stillingsbeskrivelse samt give en beskrivelse af vores distrikt. Mødet starter kl. 17, også på 
Heldagsskolen. Kl. 18.30 spiser vi en sandwich og går direkte til nedenstående dagsorden kl. 
19. Vi slutter kl. 21.30.  

 
Dagsorden – Skolebestyrelsesmøde, Skoledistrikt Vest 

25. januar - Kl. 19:00 til 21:30 – Heldagsskolen 
 

 

Fraværende: Kaare (afbud), Anja (afbud), Peter (afbud) 
 

1. Godkendelse af dagsorden 

Herunder prioritering af dagsordenens punkter. 
Præsentation af Heldagsskolen 

Dagsordnen godkendt. 
Dorthe F. Halle orienterede om heldagsskolen og om 

den foreståede flytning til Jyllandsgade. Skolen har 

ca. 40 elever. 
Alle elever er visiterede. Udslusning er konstant i 

fokus. Det pædagogiske fokus er væsentligt. Hertil 
anvendes bl.a. supervision. 

Der er 25 ansatte. Mange har været der i rigtig lang 

tid. Der er et meget tæt samarbejde mellem lærere 
og pædagoger.  

Bestyrelsen inviteres til reception i de nye lokaler. 

2. Økonomi – budget 2018 

Gennemgang og godkendelse af budget 2018. 

Gitte Bærbak deltager. Bilag uddeles på mødet. 

Økonomifølgegruppe har haft 2 møder forinden 

Budgetforslag omdelt. Det har været en proces i 

samarbejde med økonomifølgegruppen. 
Jette O. orienterede om og lavede en grundig 

gennemgang af budgetforslaget og tankerne bag. 

Gitte B. supplerede vedr. fordelingsnøglen. 
Der budgetteres med et minus på ca. 2,2 mio. kr. 

Eksklusion er den helt store udfordring. Den koster 
et merforbrug på ca. 3,1 mio. kr. i forhold til 

tildelingen. 

Budgetforslaget kræver en personaletilpasning.  
Jette O. ridsede et alternativt senariet op, hvis 

budgettet skal gå i nul. Der vil så eksempelvis skulle 
samlæses svarende til en besparelse på 175 

ugentlige timer. Det vil have en voldsom negativ 
effekt på undervisningens kvalitet og elevernes 

læring. 

Carsten og Jette præciserede, at det er fordelingen 
bestyrelsen skal godkende.  

Der var tanker om et budgetforslag, hvor 
inklusionsudgiften ikke indgår, så det bliver klart 

hvilken skole, der så kan drives. 

Økonomifølgegruppen og bestyrelsen er bekymret 
for følgerne af det fremlagte budget. 

Tildelingsmodellen for inklusion/eksklusion er det 
helt store problem. Økonomifølgegruppen anbefaler, 

at bestyrelsen giver den mandat til at forelægge 
deres bekymringer for det nye politiske udvalg. Om 

budgettet herefter skal godkendes eller, hvad der 

derefter ellers skal ske, må afhænge af udfaldet af 
mødet med politikerne. Det blev besluttet, at Carsten 

retter henvendelse til udvalgsformanden. 
Udvalgsformanden vil vende tilbage med mødedato. 

Modtagecentret skal gå i nul. Dette er et pålæg. I 

2017 har der været et merforbrug på 800.000 kr. 
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3. Folkeskolernes Kvalitetsrapport 2016/17 

Rapport kommer fra forvaltning 22/1 hvorefter den 
rundsendes. Der skal afgives høringssvar 16/2. Evt. 
nedsættelse af arbejdsgruppe.  

Det blev bemærket, at rapporten er meget 
overordnet og svær at kommentere på. 

Frist til kommentarer inden den 2. februar til 
Carsten. Hvis der ingen indvendinger kommer, tages 

den til efterretning. 

4. Orienteringer 

Skolebodstilbud herunder nyt fra udvalg. 
 

Den nuværende ordning opsagt pr. 1. feb. pga. 

voldsom stigende transportudgift. 
Gruppen har februar måned til at finde en ny 

langsigtet ordning. I denne måned kan der forventes 

et reduceret sortiment. 
Gærum Skoleafdeling påtænker at indgå en 

midlertidig aftale med brugsen i Gærum. Der skal 
findes en løsning frem til vinterferien. 

5. Eventuelt Nye styrelsesvedtægter kommer snart i høring. 
Møde d.d. vedr. byggeprocessen i Ravnshøj. Det var 

en positiv oplevelse. Toiletter bl.a. indtænkt. 

 

 

Medlemmer af bestyrelsen 

Lars Sørensen, Gærum skoleafdeling 

Mette Neist, Heldagsskolen 

Henriette Hartvig, Ravnshøj skoleafdeling 
Karina Svensen, Ravnshøj skoleafdeling 

Anja Svendsen, Gærum skoleafdeling 
Kåre Venø Olesen, Bangsbostrand skoleafdeling 

Marianne Bøgh, Bangsbostrand skoleafdeling 
Peter Aaby Larsen, Bangsbostrand skoleafdeling 

Carsten Kassow, Bangsbostrand skoleafdeling 

Brian Sleimann Thomsen (rep. for erhvervslivet) 
Carsten Vejby (rep. for foreningslivet) 

Andreas Sommer Jensen (8A), elevrådsrepræsentant, Bangsbostrand Skoleafdeling. 
Anna Mette Jewkes, Ravnshøj skoleafdeling (medarbejderrep.) 

Søren, Bangsbostrand skoleafdeling (medarbejderrep.) 

Troels Gaardbo, Gærum skoleafdeling. (afdelingsleder) 
Jette Overmark, konstitueret distriktsleder 


